

Referat fra bestyrelsesmøde den 8-6-2023

1. Nyt/forslag fra formanden

Mail eller Facebook sendes ud, at referatet kan læses på hjemmesiden

Nogle bestyrelsesmøder afholdes fremover i klubhuset for synlighedens skyld

Forslag fra bestyrelsen til bestyrelsesmøder, skal ikke sendes til formanden fremover, der er afsat et fast punkt på dagsordenen og man tager det bare med.

Alle skal sættes mere ind i klubmodul

2. Info fra Kassereren

GK kontakter forretningsfører i dch omkring udfordringer i forbindelse med bogføringsprogrammet

3. Info fra TU

DM-træning sættes i gang, HG undersøger med tøj. DM-tøj skaffes via PH (Pine Wood jakke dog sport 2,0) LN kontakter PH

LN følger op på DM-kandidater

Bedre samarbejde med Dkk, 2 møder årligt med TU, Dkk, Hvalpe og Rally

Dkk vil gerne have flere nye hundeførere over

Dkk får et nyt spring i år, og kan ønske et mere i næste års budget, GK snakker med TJ

LN skriver referat af mødet med Dkk og sender til TU og Dkk

FJ følger op på hvilke info hvalpehundeførere får om videre træning i klubben.

4. Info fra Materiale

GG undersøger om Hjørring Kommune vil male nyt skur, Alfreds corner evt. mod egenbetaling af maling. Og opsætte nyt stakit bag Alfreds Corner. Det gamle var råddent og blev taget ned på arbejdsdagen

Dkk har fået ny lås med kode til deres skab

5. Info fra KU/Hans

AG og HG har gennemgået hjælperlisten til konkurrencer

Sporhundekonkurrence DM udtagelse d. 29 juli

HG søger om bord/bænke til Alfreds Corner

6. Ny hjælpegruppe til konk. Udvalget

AG og HG snakker med GG og AR om de vil hjælpe

7. Sommerfest/grill

Firkløverturning mandag d. 28 august. SI laver opslag

FJ finder trænere til poster samt grillmester. SI og GK laver tilbehør til grillmaden

8. Forslag fra bestyrelsen/udvalgene/ medlemmer/trænere

Ingen

9. Næste møde

Tirsdag d. 22/8 kl. 18.30 i klubben, JT laver mad

10. Evt.

Ikke noget under evt.

Ønsker man uddybning af et punkt, er man altid velkommen til at kontakte formanden 29652434.